

Physical Stock Deposit Form

(For HK & US Stocks Only)

實貨寄存表格 (港股及美股適用)

BOOM

To: **Boom Securities (H.K.) Limited**

(Registered with SFC [CE No AEF 808])

Rm 2801, Level 28, Tower 1, The Millennium, 98 How Ming St., Kwun Tong, Kln., Hong Kong

香港九龍觀塘巧明街 98 號 The Millennium 第 1 座 28 樓 2801 室

Settlement Contact: Dusmond Wong

致: **寶盛證券(香港)有限公司**

(證監會註冊交易商 [CE 號碼 AEF808])

Fax 傳真: (852) 2255 8300

Tel 電話: (852) 2255 8323

Email 電郵: settle@boomhq.com

This letter serves as the Power of Attorney whereby I/We confirm that Boom Securities (H.K.) Limited is appointed to act on my/our behalf to deposit of the following **H.K. / U.S.*** stocks with CCASS / overseas clearing agents.

本函乃授權書，據此，本人 / 吾等確認委任寶盛證券(香港)有限公司代本人 / 吾等寄存本人 / 吾等以下持有的 **港股 / 美股*** 至中央結算帳戶 / 海外結算代理人。

* Please delete
刪去不適用者

Stock Code & Stock Name 股份代號及股票名稱	Quantity 數量	Certificate No. 股票編號	System Ref No. (for official use) 只供公司內部使用

Should you wish to deposit your physical share certificate(s) outside the specified handling time (Monday-Friday 9:00am-1:00pm & Monday-Thursday 2:00pm-6:00pm (excluding Hong Kong holidays)), please call us for prior arrangement.

若閣下欲於我們指定的時間(除香港假期外，逢星期一至五，上午 9:00 至 下午 1:00，以及 逢星期一至四，下午 2:00 至下午 6:00)以外，來臨存入實貨，請致電本公司預約。

Please note that you also need to sign the Standard Form of Transfer / Third Party Release.

懇請注意，閣下同時須簽署 轉讓書 / 轉手紙。

Client's Signature: _____

客戶簽署：

(For joint account, both account holders must sign. For corporate account, please affix with company chop.)
(如屬聯名帳戶，所有帳戶持有人均須簽署。如屬公司帳戶，請加蓋公司印鑑。)

BOOM Account Name: _____

BOOM 帳戶名稱

BOOM Account No.: BE/CA/CP _____

BOOM 帳戶號碼

Date: _____

日期

For Official Use Only 只供公司內部使用

Acknowledge receipt of the above share certificate(s)
For and on behalf of Boom Securities (H.K.) Limited
確認已代表寶盛證券(香港)有限公司收到以上股票

Operations _____
負責人

Date _____
日期